
Beste Wim, 

 

Afgelopen dinsdag hebben wij je in CDA kring al bedankt 

voor de vele inzet die je namens het CDA voor de gemeente 

Castricum hebt gedaan. Maar ook hier, in het politieke 

centrum van onze gemeente, is het zeker op zijn plaats om je 

publiekelijk dank te zeggen voor je inzet, inspiratie en 

verbindend vermogen naar een ieder van ons.  

Je bent in 1999 in de toenmalige gemeente Limmen begonnen 

als raadslid. 

Na de fusie met de gemeente Castricum heb je het 

raadslidmaatschap onafgebroken voortgezet tot in april 2016.  

Eerst als raadslid en vanaf 2010 als fractievoorzitter. 

Jouw interesses lagen voornamelijk bij financiën, ict (met 

name het streven naar digitale dienstverlening) en algemene 

zaken. 

Dit kwam ook tot uitdrukking in jouw lidmaatschap en 

voorzitterschap van de audit commissie. 

Toen je twee jaar  geleden, in 2016,  de wethouderspost 

aanvaardde, verkeerden wij in een turbulente politieke 

omgeving. Tijdens je wethouderschap beheerde je o.a. de 

portefeuilles financiën, wmo, dienstverlening, grondzaken en 

gebouwenbeheer.  

Als een ware paterfamilias van het college heb je een 

belangrijke bijdrage geleverd om de rust te laten terugkeren en 

stapje voor stapje de gemeenteraad en het college weer op het 

pad gezet waar het om moet gaan: Aandacht voor onze 

inwoners en met en voor hen beleid ontwikkelen en uitvoeren. 

Door soms streng te zijn, maar ook flexibel meebewegen daar 

waar het mogelijk en gewenst is, heeft de gemeente onder 

jouw leiding een verdere verbetering van de financiële positie 

bewerkstelligt.  

Dat geeft vertrouwen voor de toekomst. 



Je dynamische en energieke houding en ambitie heeft ons in 

de achterliggende periode uitgedaagd te bezien om ook in deze 

komende periode een beroep op je te doen. Maar zoals het 

vaker in de politiek gaat, vallen de puzzelstukjes opeens een 

andere kant op en daarom nemen wij vandaag afscheid van je 

als wethouder.  

Het is weinig wethouders gegeven om afscheid te nemen op 

een hoogtepunt.  

Dat geldt wel voor jou en daar kan je met recht trots op zijn.  

Als wethouder zijn er altijd dossiers die niet af zijn zoals de 

Buchorganisatie, ICT, verkoopproces Eneco, dienstverlening 

voor burgers, de nieuwe huisvesting van het Biljart en Bridge 

centrum, het Hospice en dat geeft misschien wel een 

onbevredigend gevoel. 

 

Je hebt ons wel verblijdt met een mooi afscheidscadeau. 

Vandaag hebben heeft de raad de jaarrekening 2017 

vastgesteld. Hieruit blijkt dat we een behoorlijk overschot 

hebben.  

Ik verwacht dat de Raad bij ontbreken van jouw preadvies hier 

alleen maar leuke dingen mee wil gaan doen. 

Nogmaals dank voor alles en veel geluk en voorspoed in de 

voor jou ongetwijfeld rustigere komende jaren, waarbij ik aan 

neem dat Elly je graag wat vaker thuis ziet. 

Ik verwacht echter niet dat nu je meteen achter de geraniums 

gaat zitten.  

Je hebt je sportieve hobby’s als zeilen, tennis en golfen en ik 

zie je ongetwijfeld weer terug bij een andere activiteiten. 

En dat potje golf doen we als mijn handicap wat verbeterd is. 

 

 

 


